
Protokół nr XVII/2007
z XVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego,   odbytej w   dniu   

28 grudnia 2007 r. w siedzibie Starostwa Powiatowego w Łodzi.
 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 1310 i trwała do godziny 1630.
 
Skład Rady Powiatu - 19 radnych.
 
Obecnych - 17 radnych.
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.
 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Pkt 1 porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego Pan Ryszard Surowiec 
serdecznie  powitał  Radnych,  Skarbnika  i  Zarząd  Powiatu,  Kierowników 
Jednostek Organizacyjnych, Naczelników Wydziałów Starostwa Powiatowego 
w  Łodzi  oraz  wszystkich  przybyłych  na  Sesję  Rady  Powiatu  Łódzkiego 
Wschodniego.  

Przewodniczący  Rady  stwierdził  niezbędne  quorum  do  podejmowania 
prawomocnych uchwał przez Radę Powiatu.

Pkt 2 porządku obrad -  Przyjęcie porządku obrad XVII Sesji Rady 
Powiatu Łódzkiego Wschodniego.

Pan Przewodniczący poprosił o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowych 
punktów na wniosek Zarządu Powiatu. Propozycja zmian została przez Radnych 
przyjęta jednogłośnie. 
Porządek  posiedzenia,  wraz  z  przyjętą  poprawką  został  przyjęty  przy  ilości 
głosów:  16  -  „za”,  0  -  „przeciw”  i  0  „wstrzymuję  się”  i  przedstawia  się 
następująco:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad XVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego.
3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 
4. Sprawozdanie z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym.
5. Interpelacje i zapytania. 
6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  powiatu  łódzkiego  wschodniego 

na 2008 rok. 



1. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu łódzkiego 
wschodniego na rok 2008.

2. Omówienie  złożonych  wniosków  do  projektu  budżetu  powiatu  łódzkiego 
wschodniego na 2008 r. i stanowiska Zarządu na ich temat.

3. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.
4. Przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów i opinii innych Komisji Stałych 

Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego
5. Przedstawienie  stanowiska  Zarządu  na  temat  opinii  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej.
6. Dyskusja
7. Głosowanie.

7. Podjęcie  uchwały w sprawie ustalenia  wynagrodzenia  dla Starosty Powiatu Łódzkiego 
Wschodniego

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia dotacji w wysokości 3.960,00 zł od Gminy Brójce 
na współfinansowanie Punktu Interwencji Kryzysowej w Kurowicach   w 2008 r.

9. Podjęcie uchwały  zmieniającej  plan  finansowy  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego w roku 2007.

10.Podjęcie uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia 
z  Miastem  Zielona  Góra  w  sprawie  kształcenia  uczniów  klas  wielozawodowych 
w  zakresie  teoretycznych  przedmiotów  zawodowych  w  Ośrodku  Dokształcania 
i  Doskonalenia  Zawodowego  z  Zespole  Szkół  i  Placówek  Kształcenia  Zawodowego 
w Zielonej Górze 

11.Podjęcie uchwały  w  sprawie regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych 
w  szkołach  i  placówkach  prowadzonych  przez  Powiat  Łódzki  Wschodni 
na 2008 r.

12. Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, które w 2007 r. nie wygasają z upływem roku 
budżetowego.

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu łódzkiego wschodniego na 2007 r.
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu łódzkiego wschodniego  na 2007 

r.
15. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  aktualizacji  Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla 

powiatu łódzkiego wschodniego na lata 2006 – 2009.
16. Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji „Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu Łódzkiego 

Wschodniego na lata 2005 – 2013” w postaci zestawienia „Planowane projekty i zadania 
inwestycyjne na lata 2005 – 2013”.

17. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Powiatowego  programu  zapobiegania 
przestępczości  oraz porządku publicznego i  ochrony bezpieczeństwa obywateli  na lata 
2007 – 2009 dla Powiatu łódzkiego Wschodniego`

18. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Rady  Powiatu  Łódzkiego 
Wschodniego na 2008 r.

19.Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
20. Wolne wnioski i sprawy różne.  
21. Zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu.



Pkt.  3  porządku  obrad  –  Przyjęcie  protokołu  z  XVI     Sesji  Rady   
Powiatu Łódzkiego Wschodniego. 

Przewodniczący Rady poinformował Radnych, że protokół z szesnastej sesji był 
do wglądu w Biurze Rady Powiatu. Radni mogli się z nimi zapoznać, w związku 
z czym zwrócił się z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu z XVI sesji.

Ponieważ nie było uwag, przystąpiono do głosowania.

Protokół  z  XVI  Sesji  Rady  Powiatu  został  przez  Radnych  przyjęty  przy  16 
głosach „za”,  0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymuję się”. 

Pkt.  4  porządku obrad -  Sprawozdanie  z  prac Zarządu w okresie  
międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  poprosił  Pana  Starostę  Piotra  Busiakiewicza 
o przedstawienie informacji z pracy Zarządu.

W okresie  tym odbyły się  dwa posiedzenia  Zarządu.  Pierwsze po Sesji  było 
wynikiem  decyzji  podjętych  przez  Radę.  Drugie  posiedzenie  było  związane 
z podjęciem inicjatyw uchwałodawczych na tą Sesję. Zaopiniowano poza tym 
projekt  umowy  „Infrastruktura  Rozwoju  Regionalnego  Województwa 
Łódzkiego”,  wyrażono  zgodę  na  nieodpłatne  przekazanie  sprzętu 
komputerowego  ze  szkół  do  PCPR  z  możliwością  zaproponowania  do 
wykorzystania osobom niepełnosprawnym.

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy są pytania bądź 
uwagi  do przedłożonej informacji. Nie zgłoszono uwag.

Pkt. 5  porządku obrad - Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań.

 Pkt. 6  porządku obrad - Podjęcie uchwały w sprawie     uchwalenia   
budżetu powiatu łódzkiego wschodniego  na 2008 rok. 



1. Przedstawienie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu 
powiatu łódzkiego wschodniego na rok 2008.

Skarbnik Powiatu – Barbara Ignatowska przedstawiła projekt przedmiotowej 
uchwały. Pani Skarbnik przeczytała treść uchwały, która mówi o ustalonych 
dochodach budżetu powiatu w wysokości 31 026 842 zł, wydatkach budżetu 
w  wysokości  32 137 939  zł,  deficycie  budżetu  w  wysokości  1 111 097  zł, 
planie przychodów powiatu w wysokości 2 964 793 zł oraz planie rozchodów 
w  wysokości  1 853 696  zł,  ustaleniu  prognozy  długów,  wydatkach 
na finansowanie inwestycji w 2008 r. na kwotę 3 421 274 zł. Załączniki do 
uchwały  przedstawiają  wykaz  zadań i  zakupów inwestycyjnych w zakresie 
zadań  zleconych  i  własnych,  a  także  wieloletnich  zadań  inwestycyjnych. 
W uchwale wyodrębnia się dotacje z budżetu powiatu w wysokości 1 960 180 
zł,  ustala  się  plan  dochodów  powiatu  uzyskanych  w  ramach  pomocy 
finansowych  przyjętych  z  gmin  w  2008  r.  Ponadto  tworzy  się  rezerwę 
w budżecie powiatu – celową w wysokości 20 000 zł oraz ogólną w wysokości 
30 000 zł, ustala się plan finansowy gospodarstw pomocniczych, zatwierdza 
się plan finansowy Powiatowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej,  Powiatowego  Funduszu  Gospodarki  Zasobem  Geodezyjnym 
i  Kartograficznym  zgodnie  z  załącznikami.  Załącznik  do  uchwały  zawiera 
również  zestawienie  wydatków  na  programy  i  projekty  realizowane 
ze środków Unii Europejskiej. Przedmiotową uchwałą ustala się również limit 
zobowiązań  z  tytułu  zaciągniętych  kredytów  i  pożyczek  na  pokrycie 
występującego  przejściowego  deficytu  budżetu  powiatu  w  wysokości 
1 510 000,00 zł oraz na finansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu 
i spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w wysokości 3 268 992,00 zł. Jak 
powiedziała Pani Skarbnik w uchwale tej upoważnia się Zarząd Powiatu do 
zaciąganie  zobowiązań  na  finansowanie  zadań  objętych  wieloletnim 
programem inwestycyjnym, zaciągania zobowiązań z tytułu umów, zaciągania 
pożyczek  i  kredytów  na  pokrycie  przejściowego  deficytu  budżetu,  do 
dokonywania  zmian  w  budżecie  polegających  na  przesunięciu  wydatków 
bieżących między paragrafami w ramach rozdziałów oraz między rozdziałami 
w ramach działu, przekazania uprawnień innym jednostkom organizacyjnym 
do  zaciągania  zobowiązań,  lokowania  wolnych  środków  budżetowych 
w  bankach.  Wykonanie  uchwały  powierza  się  Zarządowi  Powiatu.  Pani 
Skarbnik dodała, iż poza tym zostały przedstawione w załączniku opisowym 
zmiany stanu mienia powiatu, które nastąpiły od ostatniej informacji o stanie 
mienia czyli od 30 września 2006 do 30 września 2007 r. 

Pan  Starosta  odniósł  się  do  inwestycji  prowadzonych  przez  powiat. 
W założeniach znajdują się dwie inwestycje drogowe. Jedna to dokończenie 
inwestycji na drodze powiatowej – ul. Tuszyńskiej na terenie gm. Andrespol, 
a  druga  to  dokończenie  inwestycji  na  drodze  powiatowej  w  Bukowcu 
w  Gm.  Nowosolna.  Pan  Starosta  dodał,  iż  80 000  zł  przeznaczone  jest 



na  zakup  sprzętu  dla  wydziału  Komunikacji  i  Spraw  Obywatelskich, 
dla Wydziału Organizacyjnego i na informatyzację powiatu kwota 50 000 zł 
(pokazanie  środków  własnych  na  pozyskanie  środków  unijnych),  kwota 
189 500  zł  przeznaczona  jest  na  termomodernizację  Zespołu  Szkół 
Ponadgimnazjalnych  Nr  2  w Koluszkach,  450 000 zł  na  rozbudowę Domu 
Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze, 100 000 zł na budowę hali sportowej 
przy  Szkole  w  Tuszynie  i  Zespole  Szkół  Ponadgimnazjalnych  Nr  1 
w Koluszkach. 

2. Omówienie  złożonych  wniosków  do  projektu  budżetu  powiatu 
łódzkiego wschodniego i stanowiska Zarządu na ich temat

Pani  Skarbnik  poinformowała,  iż  wpływały  wnioski  do  projektu  budżetu 
od kierowników jednostek organizacyjnych, naczelników wydziałów a także 
od  Radnych  i  innych,  zgodnie  z  podjętą  uchwałą  Zarządu  Nr  226/2007 
w  sprawie  założeń  do  budowy  projektu  budżetu  na  rok  2008,  wzorów 
materiałów planistycznych oraz terminów ich składania (  załącznik nr 4  do 
protokołu  )  a  także  zgodnie   z  uchwałą  Rady  Powiatu  Nr  403/XLII/2006 
w sprawie trybu i terminów uchwalania budżetu oraz rodzaju i szczegółowości 
materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi  budżetu (  załącznik 
nr  5 do  protokołu  ).  Wnioski  składane  przez  kierowników  jednostek 
i  naczelników  wydziałów  analizowane  były  na  posiedzeniach  Zarządu. 
W wyniku analiz okazało się, iż w budżecie powiatu brakowało ok. 30 mln zł 
na sfinansowanie tych propozycji. Wnioski pozostałe składane były od marca 
do listopada i każdy wniosek był omówiony. Dokonano podziału wniosków 
na inwestycje i remonty. Wnioski zostały wstępnie oszacowane. Jeśli chodzi 
o  drogi  wydatki  inwestycyjne  oszacowane  zostały  one  na  32  mln  zł,  jeśli 
chodzi o remonty są dwie różne kwoty w zależności  od sposobu realizacji. 
Wpłynął jeszcze wniosek datowany na 3 grudnia o uwzględnienie inwestycji 
drogowych na terenie gm. Nowosolna wyceniony na 1,5 mln zł. 
Pani Skarbnik przestawiła następnie stanowisko Zarządu dotyczące złożonych 
wniosków  –  stanowi  ono  wraz  z  zestawieniami  wniosków  załącznik  nr  6 
do protokołu. 

3. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej

Pan  Przewodniczący  Ryszard  Surowiec  poinformował  o  pozytywnej  opinii 
Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  projektu  budżetu  powiatu 
łódzkiego wschodniego na 2008 r. oraz w sprawie możliwości sfinansowania 
deficytu  budżetowego  oraz  prognozy  kształtowania  się  długu  publicznego 
powiatu  łódzkiego  wschodniego.  Obie  opinie  wyrażone  zostały  w  postaci 
uchwał,  które  stanowią  załącznik  nr  7 do  protokołu.  Pan  Przewodniczący 
odczytał przedmiotowe uchwały.



4. Przedstawienie  opinii  Komisji  Budżetu i  Finansów Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego oraz innych opinii Komisji stałych 

 Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  Pani  Agnieszka  Biała 
przedstawiła pozytywną opinię komisji z uwagami, która stanowi załącznik 
nr 8  do protokołu. 

 Przewodniczący  Komisji  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska 
i Gospodarki – Pan Jerzy Kabat przedstawił pozytywną opinię do projektu 
budżetu  z  uwagami  dotyczącymi  zdjęcia  z  planu  dochodów  środki 
ze  sprzedaży  nieruchomości  w  Gałkowie  oraz  przeznaczenie  środków 
na remonty dróg powiatowych i budowę chodników.

 Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  –  Pan  Konrad  Kobus  przedstawił 
pozytywną opinię na temat projektu budżetu

 Przewodniczący  Komisji  Polityki  Społecznej  –  Pan  Jarosław  Suwalski 
przedstawił  pozytywną  opinię  na  temat  projektu  budżetu  z  uwagami 
na temat rozbudowy Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze oraz 
budowy hali sportowej przy Liceum Ogólnokształcącym w Tuszynie

Pan Przewodniczący Ryszard Surowiec przedstawił  jeszcze pozytywne opinie 
na  temat  projektu  budżetu  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  w  Powiecie 
Łódzkim  Wschodnim  oraz  Powiatowej  Rady  Sportu  w  zakresie  kultury 
fizycznej i sportu, które przedstawione zostały w formie uchwał stanowiących 
załącznik nr 9  i 10 do protokołu. 

5. Przedstawienie  stanowiska  Zarządu  na  temat  opinii  Regionalnej 
Izby Obrachunkowej. 

Pani  Skarbnik  przedstawiła stanowisko  Zarządu  na  temat  opinii  Regionalnej 
Izby  Obrachunkowej  w  sprawie  projektu  budżetu  powiatu  łódzkiego 
wschodniego  na  2008  r.  (  załącznik  nr  11 )  oraz  w  sprawie  możliwości 
sfinansowania  deficytu  budżetowego  oraz  prognozy  kształtowania  się  długu 
publicznego  powiatu  łódzkiego  wschodniego(  załącznik  nr  12 ).  Regionalna 
Izba  zaopiniował  pozytywnie,  więc  Zarząd  powiatu  nie  miał  powodów  do 
odwołania od tych decyzji. 

6. Dyskusja

 Pan Radny Kabat poruszył następujące kwestie: kwoty na jaką szacuje się 
brak środków finansowych w odniesieniu do złożonych wniosków. Pani 
Skarbnik powiedziała, że pierwsza wersja złożonych przez naczelników 



i  kierowników wniosków  była  życzeniami  do  realizacji  w  roku  2008. 
Biorąc pod uwagę dochody i wydatki różnica wynosiła 30 mln. zł, a  na 
32 mln zł złożone zostały wnioski przez Radnych, społeczność lokalną. 
Pan Kabat  chciał  przedstawienia  kwoty szacunkowej  na  jaką opiewały 
wnioski na zadania inwestycyjne i remonty. Pan Kabat poprosił również 
Zarząd  do  odniesienia  się  do  uwag  zgłoszonych  przez  poszczególne 
Komisje.  Komisja  Bezpieczeństwa,  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
wniosła  uwagę o zdjęcie   z  planu dochodów 300 000 zł  ze  sprzedaży 
nieruchomości   w  Gałkówku  oraz  przeznaczenie  środków na  remonty 
dróg  i  budowę  chodników.  Podkreślił,  że  przyjęto  tylko  dwa  zadania 
inwestycyjne. W projekcie nie znalazła się żadna korekta odnośnie uwag 
Komisji. Pan Kabat odniósł się również do ogólnego zadłużenia powiatu 
na koniec 2008 r. 

  Pan  Radny  Andrzej  Opala  zapytał  o  składane  wnioski 
na współfinansowanie ze środkami unijnymi, czy wniosek składa się bez 
dokumentacji  –  dotyczy  to  budowy  hali  i  termomodernizacji  Zespołu 
Szkół  Ponadgimnazjalnych Nr 2 w Koluszkach.  Pan Opala  powiedział 
również,  że    nie  rozumie  uzależnienia  dalszej  rozbudowy  DPS  od 
pozyskanych  środków.  Powiedział,  że  nawet  przy  nakładach  rzędu 
450 000  zł  należy  kontynuować  pierwszy  etap.  Pan  Opala  odniósł  się 
również do podwyżki dla Starosty Powiatu. Wyraził opinię, że temat ten 
należałoby odłożyć do momentu opiniowania wykonania budżetu za 2007 
r. Wyraził również swoje poparcie dla wniosku by usunąć z budżetu zapis 
o sprzedaży nieruchomości położonej                   w Gałkówku, gdyż 
sprzedaż ta jest wątpliwa. Poprosił również o przedstawienie orientacyjnej 
kwoty nadwyżki budżetowej. Zwrócił również uwagę, że nie planowane 
są żadne remonty ani zadania inwestycyjne na drogach                       w 
gm. Koluszki. 

 Pani  Radna  Agnieszka  Biała  zadała  pytanie  jak  będzie  wyglądało 
odniesienie się do wniosku złożonego przez Radę Sołecką Wsi Janówka 
w dniu 21 grudnia 2007 r. o uwzględnienie w projekcie budżetu środków 
na  kontynuację  remontu  ul.  Głównej  w  Janówce.  Pani  Biała 
poinformowała  ponadto,  że  gm.  Andrespol  w  budżecie  na  2008  r. 
przeznaczyła kwotę               150 000 zł na współfinansowanie w 50% tej 
inwestycji. Pani Przewodnicząca przeczytała przedmiotowe pismo Rady 
Sołeckiej. 

 Pan  Radny  Konrad  Kobus  powiedział,  że  otrzymał  odpowiedź 
na  interpelację  dotyczącą  zapytania  o  średnie  wynagrodzenie 
pracowników Starostwa.  Z  otrzymanej  odpowiedzi  wynika,  że  średnie 
wynagrodzenie netto             w PINB wynosi 1 270 zł, w PUP 1 050 zł, 
DPS w Lisowicach 980 zł, w DPS             w Wiśniowej Górze 950 zł, w 
PCPR 1 066 zł, w Starostwie Powiatowym                  1 258 zł. Pan Radny 
zadał  pytanie  jak  Starosta  widzi  podwyżkę  swojego  wynagrodzenia  w 



odniesieniu  do  tych  wynagrodzeń.  Pan  Przewodniczący  powiedział,  iż 
sprawa dotyczy kolejnego punktu porządku obrad.

W  odpowiedzi  na  zadane  pytania,  Pan  Starosta  powiedział,  że  rozumie 
oczekiwania  Radnych  co  do  składanych  wniosków,  które  są  analizowane 
szczegółowo.  Komisje  złożyły  uwagi  do  budżetu,  nie  było  wniosków.  Jeśli 
proponuje się zdjęcie 300 000 zł z dochodów, to trzeba również zaproponować 
z  czego  tę  kwotę  zdjąć.  Pan  Kabat  miał  pytanie  odnośnie  interpretacji 
wskaźników deficytu. Miarodajną jest ocena Regionalnej Izby Obrachunkowej. 
RIO  określiła,  że  zadłużenie  będzie  wynosiło  niecałe  19%,  a  powiat  może 
zadłużyć się jeszcze do 60% czyli na ok. 17 mln zł. Pan Starosta powiedział, 
że złożone wnioski ocenia się że na realizację wniosków złożonych do projektu 
budżetu brakuje łącznie 50 mln zł.  Zarząd nie wprowadził zmian i nie złożył 
autopoprawki  do  projektu  budżetu.  Odpowiadając  Panu  Opali  na  pytanie 
dotyczące  wniosków  i  dokumentacji  na  zadania  budowy  hali 
i  termomodernizację  –  nie  ma  potwierdzenia  z  Tuszyna  na  temat 
współfinansowania  inwestycji,  natomiast  jest  brany  pod  uwagę  program 
totalizatora  sportowego.  Jeśli  chodzi  o  termomodernizację  to  wykonanie  jest 
możliwe przy udziale środków unijnych. Natomiast jeśli chodzi o rozbudowę 
Domu Pomocy Społecznej w Wiśniowej Górze, to przedstawione zostały przez 
Radnych dwie odmienne opinie: Pan Suwalski mówił o wątpliwościach co do 
celowości  inwestycji  w  DPS,  Pan  Opala  o  konieczności  inwestowania  tam 
wszelkich środków.  Pan Starosta dodał, iż trzeba wydać co najmniej 15 mln zł 
na ukończenie tej inwestycji. Na ten temat rozmawiano z pracownikami DPS. 
Głównym problemem jest zapewnienie miejsc pracy, gdyż zakład może zostać 
zlikwidowany po roku 2010, gdyż nie będzie w stanie spełnić norm. 
Pan Starosta poruszył także sprawę zarządu nad drogami powiatowymi. Powiat 
sam  sprawuje  zarząd  nad  drogami  w  trzech  gminach  i  w  związku  z  tym 
prowadzone  były  rozmowy  z  Wójtami  i  Burmistrzami  na  temat  przejęcia 
zarządu nad drogami. Gmina Koluszki 18 grudnia zaproponowała dwa warianty 
dwa rozwiązania. Jeżeli propozycja oficjalnie wpłynie od Gm. To Pan Starosta 
wyraził opinię, że będzie za pójściem w stronę przekazania dróg powiatowych. 
Odnośnie  pytania  Pani  Radnej  Białej  na  temat  ul.  Głównej  w  Janówce  – 
głównym zadaniem jest dokończenie priorytetowej inwestycji na ul. Tuszyńskiej 
w Gm. Andrespol. Podjęto jednak działania, żeby znaleźć środki na remont dróg 
zniszczonych  w  trakcie  inwestycji  prowadzonej  na  kolei.  Pan  Starosta 
poinformował  że  przy  okazji  tej  inwestycji  rozjeżdża  się  drogi  powiatowe 
i gminne. Problemem jest jednak to, że przy organizacji ruchu nie był wpisany 
warunek odtworzenia nawierzchni. 

7. Głosowanie



Nie zgłoszono więcej uwag, więc Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie 
uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  powiatu  łódzkiego  wschodniego 
na 2008 rok. W wyniku głosowania:  „za” – 13, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” 
– 3 przy liczbie 16 Radnych obecnych na Sali uchwała została podjęta i stanowi 
załącznik nr 13 do protokołu.

Pkt.  7  porządku  obrad  - Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  
wynagrodzenia dla Starosty Powiatu Łódzkiego Wschodniego

Pan  Przewodniczący  Ryszard  Surowiec  powiedział,  że  jest  inicjatorem  tej 
uchwały. Przedstawione zostały kwoty z poprzednio ustalonego wynagrodzenia 
i  nowa  propozycja.  Przedstawiona  została  wysokość  poszczególnych 
składowych  wynagrodzenia.  Według  nowej  propozycji  wynagrodzenie 
wynosiłoby  9.020,00  zł  (brutto).  Wysokość  podwyżki  wynosiłaby  6,11%. 
Podwyżką tą chce on docenić całokształt pracy Starosty. Pan Przewodniczący 
poprosił o pytania  na ten temat.
Pan Radny Kabat  wyraził  opinię,  że  Pana Starosta  powinien z  tej  podwyżki 
zrezygnować.  Podkreślił,  iż  realizowane  są  tylko  dwa  zadania  inwestycyjne. 
Należy dokonać oceny pracy Starosty, a ocena nie może być powierzchowna. 
Pan Kabat przytoczył, że średnia krajowa wynosi 2.700,00 zł. Pan Kabat wyraził 
opinię, że uchwała ta nie powinna być głosowana.  Powiedział również, że złoży 
stosowną interpelację w tej sprawie. 
Pani  Deredas  odniosła  się  do  oceny  pracy  Pana  Starosty,  w  nawiązaniu  do 
interpelacji  zapytała jak się układa współpraca z pracownikami,  jeśli  z pracy 
w ciągu roku odeszło 18 osób, a średnia płaca w Starostwie wynosi 1.000 zł. 
Pan Bereziński powiedział, że nie można argumentować podwyżki dla Starosty 
potrzebami inwestycyjnymi, bo te zawsze przekraczają możliwości finansowe.
Pan Starosta  zwrócił  się do Radnych i  do Pani  Deredas.  Zaproponował Pani 
Radnej  to,  aby  przeanalizowała  kto  kiedy  i  z  jakich  powodów zrezygnował 
z  pracy.  Pan  Starosta  powiedział,  że  nastąpiła  podwyżka  wynagrodzeń 
w  lipcu  o  5  %  średnio  z  wyrównaniem  od  początku  roku  oraz  w  grudniu 
o kolejne 5 %, czyli w 2008 r. nastąpi wzrost funduszu płac o ponad 10%.

Pan Przewodniczący poddał  projekt  przedmiotowej  uchwały  pod głosowanie. 
W wyniku głosowania „za” - 11, „przeciw” - 5, „wstrzymuję się” – 1, uchwała 
została podjęta. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Pkt.  8  porządku  obrad  –  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  
dotacji  w  wysokości  3.960,00  zł  od  Gminy  Brójce 



na  współfinansowanie  Punktu  Interwencji  Kryzysowej  w 
Kurowicach   w 2008 r.

Pani Łużniak przedstawiła  projekt  dotyczący kontynuacji  działalności  Punktu 
Interwencji  Kryzysowej  w  Kurowicach,  Gm.  Brójce  współfinansowanego 
częściowo przez Gm. Brójce. Wysokość dotacji nie ulega zmianie w stosunku 
do roku poprzedniego tzn. jest to 330 zł miesięcznie, co w skali roku daje kwotę 
3. 960 zł. Pełnione są trzy dyżury w miesiącu przez prawnika i psychologa. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji Polityki Społecznej oraz Komisji 
Budżetu i Finansów na temat przedmiotowej uchwały.

Przyjęto informację Pani Agnieszki Białej, iż opinia Komisji Polityki Społecznej 
jest jednogłośnie pozytywna.

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  Agnieszka  Biała 
poinformowała,  iż  Komisja  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała 
przedmiotową uchwałę.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,  w  związku 
z czym przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta 
przy ilości głosów „za” – 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu

Pkt.  9  porządku  obrad  - Podjęcie  uchwały  zmieniającej  plan 
finansowy  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych  dla  Powiatu  Łódzkiego  Wschodniego  w  roku 
2007.

Głos  zabrała  Kierownik  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie. 
Zaprezentowała ona końcowe rozliczenie środków funduszu w roku bieżącym. 
Niewykorzystane  środki  na  rehabilitację  zawodową  w  roku  2007  zostaną 
przekazane  na  rehabilitację  społeczną.  W  zakresie  rehabilitacji  społecznej 
przesunięcia środków finansowych wynikają z rozliczenia końcowego, tak aby 
w  100% wykorzystać  środki. Pani  Kierownik  zaproponowała,  aby  środki  te 
przeznaczyć na przedmioty ortopedyczne oraz środki pomocnicze.

Pan Przewodniczący poprosił o opinie Komisji Polityki Społecznej oraz Komisji 
Budżetu i Finansów na temat przedmiotowej uchwały.



Wiceprzewodniczący  Komisji  Plotki  Społecznej  –  poinformował,  iż  Komisja 
Polityki  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  przedmiotową 
uchwałę.

Przewodnicząca Komisji  Budżetu i Finansów – Pani Biała poinformowała,  iż 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotową uchwałę.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,  w  związku 
z czym przystąpiono do głosowania, w wyniku którego uchwała została podjęta 
przy  ilości  głosów  „za”  –  15,  „przeciw”  –  0,  „wstrzymujących  się”  –  0. 
Jednogłośnie 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu

Pkt.  10 porządku obrad – Podjęcie  uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie porozumienia z Miastem Zielona Góra w sprawie 
kształcenia uczniów klas wielozawodowych w zakresie teoretycznych 
przedmiotów zawodowych w Ośrodku Dokształcania i Doskonalenia  
Zawodowego z Zespole Szkół i Placówek Kształcenia Zawodowego 
w Zielonej Górze 

Pani Iwona Walter – Wisiałkowska – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej 
wyjaśniła  na  czym  polega  funkcjonowanie  klas  wielozadaniowych.  Za 
kształcenie  ucznia  klasy  wielozawodowej  z  teoretycznych  przedmiotów 
zawodowych trzeba zapłacić. Powiedziała również, że zawarcie porozumienia 
jest niezbędne do tego, aby powiat mógł zapłacić fakturę za kształcenie jednego 
ucznia (który uczęszczał na kurs fotograficzny).

Przewodniczący Rady poprosił  o opinię w tej sprawie Komisji  Budżetu oraz 
Komisji Polityki Społecznej.

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu – Pani  Agnieszka  Biała  poinformowała,  iż 
opinia Komisji jest jednogłośnie pozytywna.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformował, iż opinia Komisji 
jest jednogłośnie pozytywna.

Pan  Przewodniczący  –  Ryszard  Surowiec  poddał  projekt  przedmiotowej 
uchwały pod głosowanie, w wyniku którego przy 16 głosach „za”, 0 „przeciw” i 
0 „wstrzymuję się” uchwała została podjęta jednogłośnie.



Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Pkt. 11  porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Łódzki Wschodni na 2008 r.

Pani  Iwona  Walter-Wisiałkowska  –  Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej 
przedstawiła projekt przedmiotowej uchwały. Co roku na dany rok budżetowy 
ustalany  jest  plan  wynagradzania  nauczycieli  po  konsultacji  ze  związkami 
zawodowymi  nauczycieli,  na  temat  ustalenia  wysokości  dodatków  do 
wynagrodzeń  nauczycieli  (dodatki  za  warunki  trudne/uciążliwe,  dodatki 
funkcyjne, dodatek motywacyjny).
W  stosunku  do  roku  poprzedniego  zmianie  uległa  wysokość  dodatku  za 
wychowawstwo klasy ze 100 do 120 zł miesięcznie ( jest to kategoria dodatku 
funkcyjnego),  dodatek za sprawowanie opieki  nad nauczycielem będącym na 
stażu wzrost o 10 zł za każdego stażystę; dodatek motywacyjny - wzrost o 5 zł 
na etat nauczyciela tj. do kwoty 45 zł i o 5 zł na etat dyrektora tj. do kwoty 
285 zł. Wysokość pozostałych dodatków pozostaje bez zmian. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię Komisji Budżetu i Polityki Społecznej w 
tej sprawie.

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu – Pani  Agnieszka  Biała  poinformowała,  iż 
opinia Komisji jest jednogłośnie pozytywna.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej poinformował, iż opinia Komisji 
jest jednogłośnie pozytywna.

Pan  Kabat  zwrócił  uwagę,  iż  niektóre  zapisy  powinny  być  inaczej 
sformułowane. 

Nie  zgłoszono  więcej  uwag,  więc  Przewodniczący  rozpoczął  głosowanie,  w 
wyniku  którego  przy  liczbie  głosów:  „za”  –  15,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymuję się” – 1 uchwała została podjęta.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Pkt. 12 porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie wydatków, 
które w 2007 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego.

Pani  Skarbnik  zabrała  głos  w  związku  z  projektem  uchwały  w  sprawie 



wydatków, które w 2007 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego. Projekt 
tej uchwały został przygotowany na wniosek Dyrektora Specjalnego Ośrodka 
Szkolno-Wychowawczego,  który  z  upoważnienia  Zarządu  realizuje  zadanie 
inwestycyjne  „Likwidacja  barier  architektonicznych  i  dostosowanie 
pomieszczeń  do  potrzeb  osób  niepełnosprawnych  ruchowo  w  Specjalnym 
Ośrodku  Szkolno  -  Wychowawczym  w  Koluszkach”  z  finansowaniem  ze 
środków  przyznanych  przez  Państwowy  Fundusz  Rehabilitacji  Osób 
Niepełnosprawnych. Pani Skarbnik zwróciła się z prośbą o uznanie wydatków 
związanych  z  tym  zadaniem  za  wydatki  nie  wygasające  z  upływem  roku 
budżetowego  w związku  ze  zbyt  krótkim terminem na  realizację  inwestycji. 
Poproszono o przesunięcie  środków z PFRON na przyszły rok,  zmniejszenie 
zakresu rzeczowego a nie zmniejszanie środków dotacji. Środki pochodzące z 
PFRON  zostały  przekazane  dla  powiatu  i  znajdują  się  na  wyodrębnionym 
koncie bankowym. 

Przewodniczący Rady poprosił o opinię Komisji Budżetu i Finansów ma temat 
projektu uchwały.

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  Pani  Agnieszka  Biała 
poinformowała, iż opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna.

Nie  zgłoszono  uwag  do  przedstawionego  projektu  uchwały,  więc 
Przewodniczący rozpoczął głosowanie w tej sprawie. Uchwała została podjęta 
jednogłośnie, przy ilości głosów: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymuję się” 
– 0.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Pkt. 13 porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie   zmian budżetu   
powiatu łódzkiego wschodniego na 2007 r  .  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu 
łódzkiego wschodniego na 2007 rok. Zmiany zaproponowane uwidocznione są 
w załączniku Nr 1. Wiążą się one między innymi z rozliczeniem  wydatków ze 
środków  unijnych  w  związku  z  inwestycją  na  ul.  Tuszyńskiej.  Są  one 
przeznaczone na spłatę rat pożyczki na prefinansowanie tego zadania. Proponuje 
się  także  zwiększenie  planu dochodów z  opłat  rejestracyjnych pojazdów.  Po 
stronie  wydatków  środki  te  pokazane  są  w  administracji.  Kolejne  zmiany 
dotyczą zwiększenia planu dochodów DPS w Wiśniowej Górze a także zmiana 
planu finansowego PODGIK. 

Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Finansów w 
tej sprawie.



Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  Pani  Agnieszka  Biała 
poinformowała,  iż  opinia  komisji  na  temat  przedmiotowej  uchwały  jest 
jednogłośnie pozytywna.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  zaproponowanego  projektu  uchwały,  więc  Pan 
Przewodniczący Ryszard Surowiec zarządził głosowanie. W wyniku głosowania 
przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się” uchwała została podjęta 
przez Radę jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Pkt.  14  porządku  obrad  – Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian 
w budżecie powiatu łódzkiego wschodniego  na 2007 r.

Pani Skarbnik przedstawiła wnioski złożone o zmianę w budżecie, które dotyczą 
zmian w planie wydatków własnych powiatu. Wnioski dotyczą realizacji zadań 
inwestycyjnych  (zakup  sprzętu  komputerowego  –  zmniejszenie  planu 
wydatków, zakup urządzenia zabezpieczającego Fire Wall – zmniejszenie planu 
wydatku,  propozycja  zmniejszenia  planu  wydatków  Powiatowego  Funduszu 
Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  –związanych  m.in.  z  inwestycją 
na  ul.  Tuszyńskiej,  proponuje  się  również  zmiany  wewnętrzne  w  planie 
finansowym  PCPR  (zwiększenie  planu  dotacji  dla  placówek  opiekuńczo 
wychowawczych).

Przewodniczący Rady poprosił  o  opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  w tej 
sprawie. 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  -  Pani  Agnieszka  Biała 
poinformowała,  iż  opinia  komisji  na  temat  przedmiotowej  uchwały  jest 
jednogłośnie pozytywna.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  zaproponowanego  projektu  uchwały,  więc  Pan 
Przewodniczący Ryszard Surowiec zarządził głosowanie. W wyniku głosowania 
przy 17 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się” uchwała została podjęta 
przez Radę jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

Pkt. 15  porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji  
Wieloletniego  Programu  Inwestycyjnego  dla  powiatu  łódzkiego 
wschodniego na lata 2006 – 2009.



Skarbnik Powiatu – Pani Barbara Ignatowska poinformowała, iż dokonuje się 
aktualizacji  tabeli  związanej  z  zadaniem inwestycyjnym pn.:  „  Przebudowa i 
modernizacji  drogi  powiatowej  nr  2912E  (24156)  w  Gm.  Andrespol”  – 
zmniejszenie  nakładów  ogółem  o  kwotę  2.360  zł  i  zmniejszenie  wydatków 
zaplanowanych do poniesienia w roku 2007  w ramach Powiatowego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej o kwotę 2360 zł.

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  w  tej 
sprawie. 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  -  Pani  Agnieszka  Biała 
poinformowała,  iż  opinia  komisji  na  temat  przedmiotowej  uchwały  jest 
jednogłośnie pozytywna.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  zaproponowanego  projektu  uchwały,  więc  Pan 
Przewodniczący Ryszard Surowiec zarządził głosowanie. W wyniku głosowania 
przy 17 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się” uchwała została podjęta 
przez Radę jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Pkt. 16. porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie aktualizacji  
„Planu  Rozwoju  Lokalnego  Powiatu  Łódzkiego  Wschodniego  na 
lata  2005  –  2013”  w  postaci  zestawienia  „Planowane  projekty  i  
zadania inwestycyjne na lata 2005 – 2013”.

Pani  Skarbnik poinformowała,  iż  inicjatywa uchwałodawcza  dotyczy zadania 
inwestycyjnego pn.: „ Przebudowa i modernizacji drogi powiatowej nr 2912E 
(24156) w Gm. Andrespol” i polega na zmniejszeniu nakładów ogółem o kwotę 
2.360 zł.

Przewodniczący  Rady  poprosił  o  opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  w  tej 
sprawie. 

Przewodnicząca  Komisji  Budżetu  i  Finansów  -  Pani  Agnieszka  Biała 
poinformowała,  iż  opinia  komisji  na  temat  przedmiotowej  uchwały  jest 
jednogłośnie pozytywna.

Radni  nie  zgłosili  uwag  do  zaproponowanego  projektu  uchwały,  więc  Pan 
Przewodniczący Ryszard Surowiec zarządził głosowanie. W wyniku głosowania 
przy 17 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuję się” uchwała została podjęta 
przez Radę jednogłośnie.



Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

Pkt.  17 porządku  obrad  – Podjęcie  uchwały  w  sprawie przyjęcia  
Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz porządku 
publicznego i ochrony bezpieczeństwa obywateli na lata 2007 – 2009 
dla Powiatu łódzkiego Wschodniego.

Projekt  uchwały  został  przedstawiony  przez  Sekretarza  Powiatu  Pana 
Krzysztofa Diuga. Powiedział on, że poprzedni program obowiązywał do roku 
2006 r. Komisja Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Łódzkim Wschodnim 
przygotowała  program,  był  on  konsultowany  z  podmiotami,  które  będą 
współrealizowały  ten  program.  Pan  Sekretarz  zwrócił  uwagę,  iż  nastąpiła 
korekta zapisów w projekcie uchwały. 
Głos zabrał Pan Kabat, który poprosił o większą staranność w przygotowywaniu 
projektów. Zauważył również, że program uchwalany jest na lata 2007 - 2009, 
a 2007 rok już się kończy. Zapytał  również,  czy uwzględniono jakieś środki 
w związku z realizacją programu. 
Pan  Starosta  przeprosił  za  błędy.  Powiedział,  iż  Program  i  jego  terminy 
wynikają  z  ustawy.  Na  początku  roku  podjęto  starania,  by  przygotować 
program. Zakłada się, że częściowo będą go współfinansowały gminy, np. przy 
zakupie odblasków. Ze środków powiatu będzie realizowana promocja projektu. 

Pan  Przewodniczący  poddał  przyjęcie  uchwały  pod  głosowanie.  W  wyniku 
głosowania  przy  "za"  -  17  głosów,  "przeciw"  -  0,  "wstrzymujący  się  "  -  0 
jednogłośnie podjęto uchwałę.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Pkt.  18 porządku  obrad  – Podjęcie  uchwały  w  sprawie przyjęcia  
planu pracy Rady Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 2008 r.

Pan  Przewodniczący  poinformował,  iż  propozycja  podjęcia  takiej  uchwały 
wyszła  od  Radnych.  Poprosił  o  przeanalizowanie  zaproponowanego  planu 
pracy.

Pan Suwalski powiedział, iż są oczekiwania co do bliższej współpracy z Radą 
Społeczną Szpitala w Brzezinach. Zaproponował, by na Sesjach Rady Powiatu 
można było zapoznać się z ustaleniami Społecznej Rady. Pan Przewodniczący 
powiedział,  że  punkty  takie,  jeśli  będą  jakieś  ustalenia  po  spotkaniach 
Społecznej Rady można wprowadzać na bieżąco przed Sesjami. 



Pan Starosta odniósł się do punktu projektu planu pracy rady dotyczącego oceny 
funkcjonowania  Starostwa  Powiatowego  w  Łodzi  a  także  organizacji  czasu 
wolnego.
Pan  Kabat,  który  jest  wnioskodawcą  tych  punktów,  powiedział  o  swoich 
oczekiwaniach w tym temacie.

Po  krótkiej  dyskusji  Pan  Przewodniczący  poddał  pod  głosowanie  projekt 
przedmiotowej uchwały. Przy 17 głosach "za", 0 "przeciw", 0 "wstrzymujących 
się" uchwała została podjęta jednogłośnie.

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

Pkt. 19 porządku obrad - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
.

Punkt został pominięty, gdyż nie zgłoszono interpelacji i zapytań.   

Pkt. 20 porządku obrad - Wolne wnioski i sprawy różne

Pan  Przewodniczący  złożył  wszystkim  obecnym  życzenia  z  okazji 
nadchodzącego nowego roku i podziękował za współpracę w roku ubiegłym.

Pkt. 21 porządku obrad - zamknięcie obrad XVII Sesji Rady Powiatu 
Łódzkiego Wschodniego.

Przewodniczący Rady – Pan Ryszard Surowiec podziękował za uczestnictwo 
w XVII Sesji Rady Powiatu i zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała: D. Piekarek

                                                                          


	Pkt 1 porządku obrad - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
	Protokołowała: D. Piekarek
		
	                                                                          


